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Na ulicy Krasińskiego, tam na wysokości bloku, który kiedyś był zakład galanteryjny, nie 

pamiętam w tej chwili numeru, tam ta droga już jest fatalna. To jest w sumie parę worków w tej chwili 

tej masy takiej na zimno, tam już nie bardzo jest jak te dziury omijać. Ja wiem, że to może ta droga 

kiedyś będzie robiona kompleksowo, ale wydaje mi się, że to jest bardzo dalekiej przyszłości, nim to 

będzie robione, ale dziura jest dzisiaj i że ja tam mam garaż, to ci ludzie mają mnie tam pod ręką. I 

jeszcze jedno, też mam bardzo dużo zapytań odnośnie chodnika przy ulicy Ofiar Katynia. Bardzo dużo 

ludzi tam chodzi na cmentarz tutaj z osiedla Słowackiego i muszą iść środkiem ulicy, a są rajdowcy, 

którzy na tej ulicy potrafią rozwijać bardzo duże prędkości. Czy jest jakaś możliwość, czy są jakieś plany 

na wykonanie tam chodnika przy tej ulicy? 
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